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R 19/17 Diskusjonssak kontaktfylker 
 
 
I flere år har Sentralstyret hatt kontakt med fylkeslagene gjennom å ha kontaktfylkeslag. 
Medlemmene i Sentralstyret, med unntak av leder, har hver sine kontaktfylkeslag som de skal 
ta kontakt med flere ganger i året. Formålet med denne ordningen er å bedre 
kommunikasjonen mellom Sentralstyret og fylkeslagene, og å senke terskelen til å ta kontakt. 
Gjennom denne ordningen får også Sentralstyret mulighet til å få en bedre oversikt over 
aktiviteter og utfordringer i lagene, og fylkeslagsleder kan drøfte saker eller stille spørsmål. 
Dermed er det også enklere for Sentralstyret å hjelpe til når det trengs. Det er selvsagt alltid 
mulig for Sentralstyret og lagene å kontakte hverandre utenom disse samtalene, men med 
denne ordningen sikrer vi at kontakten opprettholdes. Denne ordningen kan også avlaste 
arbeidsmengden til daglig leder. 
 
Sentralstyret ønsker tilbakemelding på hvordan fylkeslagene opplever at denne ordningen 
fungerer.  
 

• Hva er det som fungerer godt med denne ordningen? 
• Hvordan kan vi forbedre denne ordningen? 
• Hvordan ønsker dere å ha kommunikasjon med Sentralstyret? 
• Har dere andre innspill? 

 


